

# DANAMÉ

## DANAME SS24 PRESS RELEASE

Danamé is thrilled to unveil its latest SS24 collection, inspired by the enchanting Rainbow Eucalyptus tree, native to tropical regions in Southeast Asia and the Pacific Islands. This botanical wonder undergoes a mesmerizing transformation as it sheds layers of bark, revealing an evolving palette of colors, a natural spectacle that mirrors life's vibrant journey.

This collection meticulously captures the essence of this organic metamorphosis through the careful selection of materials and colors. Luxurious silken fabrics, acetate, and sleek, shiny jersey serve as the foundation for each garment, mirroring the rich tactile textures found in nature. The collection showcases an array of colors, including emerald greens, deep purples, fiery reds, and iridescent blues, echoing the ever-changing hues of the Rainbow Eucalyptus.

Gold chains and precious details, hallmarks of the brand, have been seamlessly integrated into the products, serving not only as decorative elements but also as integral components of their construction.

The collection embodies the spirit of the Rainbow Eucalyptus celebrating life's kaleidoscope of colors and growth through fashion.

The perpetual interplay between the raw allure of nature and the captivating essence of femininity is used as a means to encourage people to celebrate their individuality, in a world enriched with vibrant colors and textures.

Danamé a le plaisir de dévoiler sa dernière collection SS24, inspirée par l'Eucalyptus Arc-en-ciel, arbre originaire des régions tropicales d'Asie du Sud-Est et des îles du Pacifique. Cette merveille botanique subit une transformation fascinante lorsqu'elle perd ses couches d'écorce, révélant une palette évolutive de couleurs, un spectacle naturel qui reflète le voyage vibrant de la vie.

Cette collection capture méticuleusement l'essence de cette métamorphose organique grâce à une sélection minutieuse de matières et de couleurs. De luxueuses matières comme la soie, l'acétate et le jersey irisé servent de base à chaque vêtement, reflétant les riches textures tactiles que l'on trouve dans la nature. La collection présente un éventail de couleurs, notamment des verts émeraude, des violets profonds, des rouges ardents et des bleus irisés, qui font écho aux teintes changeantes de l'Eucalyptus Arc-en-ciel.

Les chaînes en or et les détails précieux, caractéristiques de la marque, ont été parfaitement intégrés aux pièces, servant non seulement d'éléments décoratifs mais aussi de composants à part entière de leur construction.

La collection incarne l'esprit de l'Eucalyptus Arc-en-ciel célébrant le kaléidoscope des couleurs de la vie et de l'évolution à travers la mode.

L'interaction perpétuelle entre l'allure brute de la nature et l'essence captivante de la féminité est utilisée comme un moyen d'encourager les gens à célébrer leur individualité, dans un monde enrichi de couleurs et de textures vibrantes.

For further infos send an e-mail to: [daname@stationservice.fr](mailto:daname@stationservice.fr)

**STATION**  
S E R V I C E  
PR-COMMUNICATION  
EVENT-PRODUCTION

51 Rue des Petites Écuries  
75010 PARIS  
T/ + 33 (0)1 42 21 36 36